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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 26/2018 
Caràcter: ordinari 
Data:  24 de maig de 2018 
Horari: 19:00h a 20:02h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta 
 
 
Assistents 
 
Carles Rossinyol i Vidal, president 
Lluís Saila González, vocal de CIU  
Helena Ribera Juanpere, vocal de CIU  
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Joan Oliva Arnau, vocal de l’AV de la Creu Alta  
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Llorenç Domènech i Domènech, vocal de les entitats culturals 
José Manzano Aguilera, representant de Ciutadans (5%) 
Mª Teresa Prats Delgado, secretaria delegada  
 
Altres assistents: 
 
Ramón Vidal López, regidor de Salut 
Xavier Guerrero i Cano, regidor d’Espai Públic  
Clara Colàs Llobet, tècnica responsable del Servei d’Atenció i Informació en drogodependències 
(SAID) 
Daniel Guirado Navarro, tècnic de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, regidor de la llista més votada de la ciutat  
Antoni Manyà Gutsens, vocal de ERC 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Francesc Andreu Torrent, vocal de la Crida per Sabadell 
Marcos Béjar Ordoñez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Jordi Cascales del Valle, vocal de les entitats culturals 
Josep M. Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Montse Carrasco Guasch, vocal de les entitats culturals 
Antonio González Burillo, vocal de les entitats esportives 
Xavier Nuñez Morera, vocal de les entitats juvenils 
Jordi Jordà Gil, vocal de les entitats educatives 
Alassane Camara, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Bouarfa Chilah Bejjat, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Maria Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
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Excusen la seva absència: 
 
Rafael Sánchez Montoya, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Servei d’Atenció i Informació en drogodependències (SAID).  
3. Creació de la comissió sectorial de Can Puiggener. 
4. Propostes de temes a tractar als propers consells. 
5. Informació dels consells sectorials. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Tot i no existir a l’inici de la sessió, el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text 
refós del Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, el 
president, Carles Rossinyol i Vidal, declara oberta la sessió. Es posposa el primer punt de l’ordre 
del dia a l’espera de la incorporació dels vocals necessaris per tenir el quòrum pertinent, la 
qualcosa s’aconsegueix més tard. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El Sr. Carles Rossinyol, president del Consell de districte, dóna la benvinguda als assistents i  
informa que el punt 1 d’aprovació de les actes anteriors no es pot votar i comenta que es pot 
passar al punt 2 de l’ordre del dia. 
 
En aquest moment de l’AV de Can Puiggener demanen la retirada del punt 3 de l’ordre del dia  al 
president del Consell de Districte. 
 
El president del Consell, respon que el punt està a l’ordre del dia i que no es pot retirar, que han 
d’esperar a que arribi el punt i fer les observacions que considerin oportunes i sino el volen 
doncs fer la votació en contra. 
 

 
2. Servei d’Atenció i Informació en drogodependències (SAID) 

 
El regidor Ramón Vidal, com regidor de Salut, presenta la creació del servei d’atenció i 
Informació en drogodependències. Comenta la necessitat de crear un servei de prevenció 
al consum de drogues i els riscos associats als joves, per això es crea aquest servei. 
 
La Sra. Colàs comenta també que aquest servei està integrat al Pla Local de Drogues  que 
volen crear un espai on els joves es puguin dirigir a aconseguir informació i 
assessorament. 
 
A continuació es fa una presentació per tots els assistents en la que s’explica el següent: 
 

• Es fa una explicació de diferents temes relacionats amb el consum (Alcohol, tabac, 
hachís, etc) 
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• Que el SAID, servei d’atenció i informació vol ser un servei d’atenció i 
acompanyament, tant pels joves afectats com per les seves famílies. 

 
• Que han detectat mes presència al servei de famílies que de joves i que tenen 

l’objectiu de fer el seguiment d’aquestes famílies i orientar als professionals (escoles, 
instituts, entitats). 
 

• Que pel seu funcionament es important una coordinació a nivell transversal amb 
altres serveis de l’ajuntament, ja que es molt important el treball conjunt entre els 
diferents interlocutors. 
 

• L’horari d’atenció es flexible, encara que hi ha dos dies que estan a l’oficina jove, que 
son dimarts i dijous, però que bàsicament les visites son concertades en la gran 
majoria dels cassos. També fan un servei itinerant a instituts o espais d’acció social. 
 

• Es facilita el contacte de les persones que volen informació, ja que s’ha obert un 
wasap per poder fer les consultes que es considerin oportunes. El servei es totalment 
confidencial i gratuït. 
 

• Es comenta que des de el setembre s’ha actuat amb 18 persones, sobretot 
intervencions a instituts. 
 

• Sobretot es reben consultes de famílies que estan preocupades pel consum de 
cànnabis dels seus fills i els efectes que puguin tenir en un futur. 

 
El Regidor Ramon Vidal intervé per explicar que la part assistencial ja esta coberta i que 
aquest servei està dirigit a aquelles persones que tenen els primers contactes amb aquest 
tipus de substancies. 
 
Comenta també de les problemàtiques que poden derivar sobre el impacte de les drogues 
en el jovent i que aquest servei es el començament, que tenen com objectiu incloure també 
les adicions a aparells tecnològics. 
 
La Sra. Colàs comenta que s’ha presentat a tots els instituts que ho han demanat i que ara, 
actualment, estan treballant amb Salut per intentar fer campanyes conjuntes per solucionar 
aquesta situació. Amb l’objectiu de fer un treball preventiu. 
 
 

3. Creació de la comissió sectorial de San Puiggener 
 
El President del Consell, el Sr. Rossinyol comenta que a l’última reunió del Consell, els 
assistents van donar opinions diverses en relació amb aquest punt, i es va acordar passar 
el punt al següent Consell.  
 
Manolo de l’Associació de Veïns de Can Puiggener diu que els dos barris s’han ajudar 
sempre i no estan d’acord. Manifesta que volen parlar de tots els temes del districte i que 
consideren que el millor es tractar els temes de forma conjunta Creu Alta i Can Puiggener, 
els dos barris i un sol districte tal com s’ha vingut fent fins ara. 
 
El President diu que el reglament te l’obligació de crear com a mínim una comissió.  
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El produeixen interlocucions entre el President del Consell i els assistents a la reunió sobre 
el tema de la comissió, hi ha opinions diverses. 
 
El Sr. Rubén president de l’Associació de Veïns de Creu Alta comenta que els tampoc 
estan d’acord en la proposta de crear comissions sectorials a Can Puiggener i que els 
Consells de districte siguin només del barri de Creu Alta. 
 
El President  decideix a petició dels assistents treure aquest punt de properes reunions. 
 
 

4. Propostes de temes a tractar als propers consells 
 
El President del Consell comenta que a més dels temes proposats per l’equip de govern, hi 
ha altres temes que es tindrien que parlar. Proposa de fer una llista amb els diferents 
temes proposats pels membres. 
 
Problema d’aparcament zona Taulí 
 
Consulta sobre l'ocupació dels pàrkings de l'hospital, falta d'aforament al pàrking dels 
treballadors del Taulí. Aquesta situació està generant problemes d'aparcament al barri, 
veure les dades de les places d'aparcament que hi ha a la zona Taulí-Creu Alta. Proposició 
de fer un pàrking als terrenys de l'antiga escola d'idiomes. 
 
Futures obres de l’ajuntament (Districte 2) 
 
Calendari amb més antelació, volen participar en la previsió de futures obres que proposi 
l'ajuntament. 
 
Actuació prevista a la plaça Archidona i la plaça 1 de maig 

 
Criteris de la cessió d'espais municipals 
 
El Sr. Llorenç Domènech,  representant L’Associació Musical Creu Alta, pregunta quins son 
els criteris de la cessió d'espais municipals i les tasses que tenen. Comenta que es molt 
complicat accedir als espais municipals per sobre ocupació i que les despeses per poder-
los utilitzar son molt elevades. Demana per futures reunions si li poden facilitar els criteris 
que s’estan utilitzant. 

 
(Arriba el Sr. Joan Oliva de l’AV Creu Alta, a les 19:35h) 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El president comenta que com en aquest moment tenim quòrum, pregunta als assistents si 
estan d’acord en fer el primer punt de l’ordre del dia ara. Els presents es mostren d’acord 
amb el que diu el president, és pregunta si tothom està d’acord amb el contingut de l’acta i 
si algú te al·legacions al text. No hi ha esmena alguna, els assistents mostren el seu 
consentiment i per tant queda aprovada l’acta anterior. 
 
 
 
 
 



 

 

98 

5. Informació dels consells sectorials 
 

El president del Consell pregunta a Helena Ribera si te alguna informació relacionada amb 
els consells sectorials. La Sra. Ribera contesta que el proper està convocat pel dia 20 de 
juny. 

 
 
6. Comunicacions 

 
Reunió el 7 de juny per valorar les bases del Procés Construïm Ciutat 
 
La Secretaria del Consell de Districte, la Sra. Teresa Prats, comenta que tots els assistents 
rebran un correu informant que el dia 7 de juny al Casal Pere Quart hi ha una convocatòria 
per valorar les bases del Procés Construïm Ciutat. L’objectiu d’aquesta trobada es aprovar 
les bases que tindrà el procés. 
 
Situació de les Obres Parterres Josep Tarradelles 
 
En aquest punt intervé el Regidor D’Espai Públic, Xavier Guerrero, comenta que s’han 
trobat un problema amb l’empresa que tenia la concessió de l’obra. Comenta que la 
propera setmana acaba el termini de la mateixa i que vist que no està acabat denunciaran 
el contracte i no li pagaran per una cosa que no han fet, trucaran a la segona empresa que 
va quedar al concurs per que faci l’actuació. 
 
Reunió el 4 de juny al Centre Cívic Can Puiggener per informar del canvi en la gestió del 
camp de futbol 
 
La Sra. Teresa Prats, explica que el 4 de juny hi ha convocada una reunió al Centre Cívic 
de Can Puiggener amb la comissió d’educació i família per explicar com funcionarà la 
gestió del camp de futbol amb el canvi de concessió i que l’entitat que tindrà la concessió 
farà una exposició molt amplia del projecte que volen fer en aquelles instal·lacions. 
 
El Regidor Xavier Guerrero, comenta que el projecte de la concessió del camp de futbol del 
Llano seria interessant que estigues també com un punt de l’ordre del dia del Consell, ja 
que així es podria explicar a tots els interlocutors. 
 
 

7. Torn Obert de paraules 
 
Trasllat de la comissaria de policia 
 
El Sr. Montero comenta si és certa la notícia del trasllat de la comissaria de policia. 
 
El Sr. Guerrero comenta que no sap res al respecte i que farà els esbrinaments oportuns 
per poder donar una explicació en relació amb aquest tema. 
 
Criteri poda del arbres 
 
El Sr. Oliva sol.licita informació sobre com s'ha fet la poda dels arbres, creuen que s'han fet 
malament i volen saber el criteri que han seguit. 
 
Identificació de la Biblioteca dels safareigs 
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El Sr. Rubén comenta no ha hi cartell identificatiu a la biblioteca del Safareig tal i com hi ha 
a la resta de biblioteques. 
 
Rates al solar al mig de l'Illa Sant Maties, Paco Mutllor i Canonge Joncar 
 
El Sr.Rubén informa que el solar entre els carrers Sant Maties, Paco Mutllor i Canonge 
Joncar és un niu de rates.  
 
La Sra. Prats comenta que trucant al 010 l’actuació és gairebé immediata i ara que tenim 
coneixement també entomem el tema des de districte. 

 
El President comenta a tots els presents, que de cara a la propera reunió del Consell seria bo 
poder buscar a les persones o tècnics necessaris per a poder donar resposta a les qüestions 
que han platejat els membres del consell, i que seria interessant anar introduint aquests temes 
d’un en un o de dos en dos per a poder donar les explicacions adients a tots els presents. 
 
 
Finalitzades les intervencions, el President, aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretaria delegada     Vist i Plau 
        El President 


